
 
 
Jeg genopstiller til Overlægeforeningens repræsentantskab fordi: 
 
- (Over)lægers arbejdsmiljø bliver stadigt vigtigere. Som arbejdsmediciner ser jeg 

kolleger henvist med psykiske belastningssymptomer. Jeg er med i 
Overlægeforeningens arbejdsmiljø-udvalg, hvor vi er med til at sætte focus på 
dette vigtige emne 

- Jeg er Tillidsrepræsentant for ca 130 overlæger. Jeg vil gerne tage erfaringerne 
herfra med i repræsentantskabet. 

- Jeg vil arbejde for at sikre og forbedre seniorvilkårene – om end jeg må 
indrømme, at det ikke hjalp det store ved 2024 overenskomsten. 
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